

## STYRELSEMÖTE

Datum: 2021-03-08 kl. 18:15-20:45

Plats: Teams

Närvarande: Lasse Ringqvist, Vice Ordförande  
Bobby Manasiev, Kassör  
Magnus Chröisty, Marknad  
Rune Younan, Ungdomsansvarig  
Niklas Wennström, Suppleant  
Tomas Wennström, Senior Advisor för styrelsen  
Håkan Eriksson, Valberedningen  
Magnus Ahlmström, Valberedningen

Jonas Carlsson, ledamot ursäktad pga sjukdom.

- Ordförande Lasse Ringqvist hälsade alla välkomna och öppnade mötet.
- Bobby Manasiev valdes som sekreterare för mötet
- Agenda för mötet och vad som diskuterades/beslutades framgår nedan

### A. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL

A. OK för alla närvarande.

### B. DIALOG MED VALBEREDNINGEN

- A. Nuvarande styrelses position inför kommande årsmöte
- a. Lasse Ringqvist, ledamot, är OK med att sitta kvar sista året av sin mandatperiod
  - b. Bobby Manasiev, ledamot, är OK med att sitta kvar sista året av sin mandatperiod
  - c. Magnus Chröisty, ledamot, är OK att ställa upp för omval
  - d. Rune Younan, ledamot, ställer int eupp för omval
  - e. Jonas Carlsson, ledamot, ställer inte upp för omval
  - f. Niklas Wennström, suppleant, är OK att ställa upp för omval
  - g. Tomas Wennström, fortsätter gärna i sin roll som en extra resurs till styrelsen i form av senior advisor.

- B. Samsyn mellan valberedning och nuvarande styrelse att det är bra med kontinuitet och att några av av nuvarande styrelsemedlemmar sitter kvar i kommande styrelse
- C. Önskemål om 2-3 nya i styrelsen och gärna minst en kvinna
- D. Valberedning och nuvarande styrelse diskuterade ett flertal olika namn som skulle vara bra för föreningen att få med i styrelsen

## C. STATUS VERKSAMHETEN

- A. Ungdom
  - a. Lyckad avslutning 6/3 med bra uppslutning, bra väder och goda hamburgare.
  - b. Ett uppföljningsmöte ska planeras in med ledarena för att stämma av den gågna säsongen samt påbörja planeringen för kommande säsong
- B. Senior
  - a. Det blev träning i 3 veckor på Boda
  - b. Planeringen i full gång för kommande Div 1 säsong
    - i. Dagens spelare kontaktade och ett flertal är redan klara
    - ii. Nya spelare har kontaktat oss och vi har också kontaktat några, några nya spelare är klara
    - iii. En dialog är också påbörjad med ett antal ledare för olika roller i ledarstaben
    - iv. Inom kort kommer vi släppa nyheter kring lagbygget på hemsidan
- C. Ekonomi
  - a. Medlems- och träningsavgifter släpar, ca 35 obetalda fakturor
  - b. Bokföringen sker löpande och bokslut kommer ske i tid för överlämning till föreningens revisor i god tid för årsmötet
- D. Marknad
  - a. Kommunikation om nästa försäljning av Kakservice kommer ut inom kort, ungdomsledarna informerades i samband med avslutningen.
  - b. Det kommer finnas incitament för varje lag att kunna tjäna pengar för det egna laget
    - i. 15kr per såld burk kommer gå till laget.
    - ii. Laget med bäst försäljning kommer också premieras extra

## **D. PRIORITERINGAR FRAM TILL ÅRSMÖTET**

- A. Få ut inbjudan till årsmötet
- B. Förberedelse inför årsmötet
  - a. Säkerställa årsbokslut i god tid
  - b. Säkerställa verksamhetsberättelse från varje del av verksamheten
  - c. Se över och göra en uppdaterad verksamhetsplan för 2021/2022
    - i. Göra en budget för kommande verksamhetsår
- C. Uppföljning av sökta bidrag
- D. Uppföljningsmöten på ungdoms och seniorsidan för utvärdering om den gågna säsongen och förväntningarna på kommande säsong
- E. Lagbygget 2021/2022 för Div 1
- F. Se över prioriteringslistan i kommande styrelsemöten för tillägg av nya aktiviteter

## **E. ÖVRIGT**

- A. Alla läser igenom nuvarande verksamhetsplan till nästa möte 22/3 så att vi kan bestämma om hur vi lägger upp arbetet med den nya verksamhetsplanen
- B. Vi kommer se över klubbens stadgar och policier och skapa nytt/uppdatera om nödvändig samt se till att det finns tillgängligt för alla medlemmar på hemsidan
- C. Sommarlovsaktivitet genom Borås Stad och RF/SISU
  - a. Vi anmäler att vi vill vara med men meddelara tt vi kommer in med vår beskrivning av aktiviteten efter den 18/3
- D. Vi har blivit kontaktade av en extern aktör för intresse av bygge av bandyhall. Vi har bestämt att vi kommer ha en fortsatt dialog med dem för att se vad det kan leda till.
- E. Vi har bestämt att anmälan ska ske till årsmötet och för att kunna vara med att rösta måste man ha betalat sin medlemsavgift.

## **F. AGENDAFÖRSLAG NÄSTA STYRELSEMÖTE**

- A. Genomgång verksamhetsplan
- B. Genomgång prioriteringslista
- C. Övrigt

Nästa möte 22/3-2021 kl. 18:15-20:00 via Teams, Rune skickar inbjudan.

Vid protokollet:

Justeras:



.....  
Bobby Manasiev

.....  
Lasse Ringkvist, Ordf.